
 

Column voorzi�er: Bedankt! 
Dit is mijn laatste column als voorzi�er. Sinds april 2017 heb 
ik dit werk gedaan. Er is in die 6 jaar veel gebeurd en ik heb 
in deze rol mogen groeien, mezelf kunnen ontwikkelen en 
vooral: dingen voor AGORA kunnen doen. Terugkijkend, wil 
ik een aantal hoogtepunten noemen: het verder ac�ef 
betrekken van de leden, onder meer in een aparte rubriek in  
de nieuwsbrief en bij de jaarverslagen, de intensivering van 
de samenwerking met NOV, de portals bij NOV en DeelMee, 
de afronding van het project Vrijwillige Dichtbij, de start van 
Samen Ouder Worden, de krach�ge netwerken die stáán, 
het invoeren van het s�muleringsbudget, het organiseren 
van de ledendag en het opze�en van het Digitaal Café. Dat 
heb ik natuurlijk niet alleen gedaan, maar samen met de 
collega bestuursleden, bestuursondersteuners en 
samenwerkingspartners. Het gevaar van een opsomming is, dat je onvolledig bent en iets of iemand 
vergeet. Dat is natuurlijk geenszins mijn bedoeling! 
Ik heb ook nog even een optelsom gemaakt: in de afgelopen 6 jaar heb ik 62 vergaderingen met het 
Bestuur gehad, 6 ALV’s (al dan niet gedeeltelijk) voorgezeten, 6 jaarverslagen gemaakt, 6 heidedagen 
georganiseerd, 3 nieuwe -aspirant- bestuursleden verwelkomd en er 9 (inclusief 
bestuursondersteuners) zien vertrekken, gemiddeld 50 mailtjes per maand en vele telefoontjes 
beantwoord; 2 congressen meegedaan, 1 ledendag mede in het leven geroepen, 1 congrescommissie 
en het Digitale Café geboren zien worden, 10x vergaderd met de congrescommissie, 25.972 woorden 
voor de maandelijkse column geschreven, 47 leden aangeschreven of zij een bijdrage wilde leveren 
aan de rubriek “En wie ben jij dan”, een pandemie overleefd, 21 bijeenkomsten LOVZ bijgewoond, 
met 9 (samenwerkings-)partners gewerkt, 5 bijeenkomsten in het kader van het beroepsprofiel 
gehad, 6 keer op (werk-)bezoek geweest bij Hogeschool Utrecht, naar scha�ng 5.000 autokilometers 
gereden en zo’n 70 treinritjes gemaakt, 5 vergaderingen bij VWS meegemaakt, 5 lezingen gehouden, 
6 interviews gegeven en 4 video-opnames gemaakt, 1 jurering gedaan voor VPTZ, 2 jureringen voor 
ZonMW, en diverse ontmoe�ngen gehad met spilfiguren als Lucas Meijs, Joost van Alkemade en 
Willem-Jan de Gast. Ik ben er zelf eigenlijk ook wel van onder de indruk!  
Ik bedank iedereen voor de samenwerking, de leermomenten, de moeilijke momenten, de lol, de 
successen die geboekt zijn, de veerkracht, het meedenken, de steun en het vertrouwen. En natuurlijk 
wens ik onze nieuwe voorzi�er Heidi heel veel succes in de leukste vrijwilligersbaan van Nederland!  

 


